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Protokoll från styrelsemöte 2024-01-10 

Plats och tid: Hos Elisabeth och Peter kl 18:30. 
Närvarande: Elisabeth Hedfors, Linda Bylefors, Anna Thorsèn, Kristoffer 
Gustafsson, Kerstin Alm och Peter Hedfors. 
Ej närvarande: Simon Löfgren 

1. Dagordning 

Annis är ordförande och välkomnade alla. Linda är sekreterare. Dagordning 
fanns förberedd. Främsta syftet med mötet är att planera årsmötet. 
 

2. Uppföljning föregående protokoll - cykelfesten 

Cykelfesten hade 36 anmälda. Villaföreningen bidrog med 50 kr per 
deltagare samt för tryckkostnader. 

3. Uppföljning föregående protokoll - hemsidan 
Annis har pratat med Marita och de kommer gemensamt ta fram en text. 
Annis ansvarar för att texten därefter hamnar på hemsidan. 

4. Planering av årsmötet 
Datum för årsmöte: alt 1 = 13 mars, alt 2 = 12 mars.  
Önskar att polisen tipsar konkret om saker vi praktiskt kan göra för att 
förebygga brott. ”Hur minskar vi inbrott på området?” eller nån liknande 
rubrik som lockar deltagare till årsmötet. 
Styrelsen beslutade att det blir ett hybridmöte där möjlighet finns att ansluta 
digitalt även om fysiskt deltagande är önskvärt. Lokalen blir Kättilstorps 
Golfklubb. Elisabeth har kontakt med dem och bokar in oss. 
 
Dagordning för årsmötet är förberett av Peter och styrelsen diskuterar den. 
 
Styrelsen föreslår att Peter är ordförande för årsmötet. 
Peter frågar Erik om han kan vara sekreterare på årsmötet. 
 
Kerstin och Linda delar ut lappar om inbjudan på området. Där ska även 
inbetalningstalong läggas med. Samt info om planerad Ullaredsresa.  

5. Möjlighet till ytterligare HLR-utbildning 
På årsmötet tar vi upp det som en aktivitet. Hjärtgruppen kollar när det kan 
vara aktuellt. Om det blir en kostnad så tar föreningen det. 
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6. Planerad Ullareds-resa våren 2024 
Chauffören kan köra oss söndag 14 april för en kostnad av 6 900 kr.  
På årsmötet informerar vi om resan och vi hoppas på stort deltagande. 

7. Cykelfest 2024 
Cykelfesten, Linda kollar om Mikaela kan ha hand om den igen, i så fall 
informerar vi om cykelfest-gruppen på årsmötet. 

8. Kettilsvallens isbana 
Den ansvariga för isspolning är inte intresserad och vill att annan person tar 
över. Kristoffer erbjöd sig att vara ny kontaktperson och att kontakta 
kommunen för att få deras utbildning. 

9. Pumptrack-banan 
Det har uppmärksammats att det kör motorfordon på pumptrucken. Borde vi 
kontakta kommunen och be om en skylt? Beslut togs inte om/vem som 
kontaktar kommunen. 

10. Icke officiell kompost 
Skylten om att man inte får tippa avfall i skogen bakom Lundgatan 9 har 
försvunnit. Samt borde det finnas en likadan skylt i skogen öster om rinken 
där det också blivit en icke officiell kompost där boende tippar avfall. Beslut 
togs inte om/vem som kontaktar kommunen. 

11. Kantsten   
Angående facebook-tråden om önskad åtgärd på kantstenen som är vid 
infarten till Lundgatan 54, så har Linda har varit i kontakt med kommunen. 
De har planerat in en åtgärd våren 2024 eftersom kantstenen var för hög 
vilket uppmättes när kommunen gjorde ett platsbesök. Linda skriver det i 
facebook-gruppen för att boende ska veta att styrelsen agerar i frågan. 

12. Nästa möte 
Planeras till 2024-03-20 obs. kl 19:15, hemma hos Elisabeth och Peter. 
 

 

Sekreterare   Justeras 

 

Linda Bylefors  Elisabeth Hedfors 


